
 
 

 

 

 

Mondelinge vraag gesteld door Mijnheer Hacken : de deelname van de gemeente aan de 

Nacht van de Duisternis 

 

Mijnheer de Burgemeester, 

  

De strijd tegen lichtvervuiling en de productie van CO2 die deze teweegbrengt, is een 

van de uitdagingen in de strijd tegen de opwarming van de aarde en de bescherming van 

de biodiversiteit, die soms minder aandacht krijgt in de media. 

  

Om het publiek te sensibiliseren voor de negatieve effecten op het nachtelijke milieu en 

onze gezondheid, hebben verenigingen de Nacht van de Duisternis in het leven geroepen, 

een jaarlijks terugkerend evenement dat zich geleidelijk aan verspreidt in heel België. 

  

De organisatoren hebben ons in de zomer gevraagd dat Vorst aan dit evenement zou 

deelnemen, om zo onze steun te betuigen aan de organisatoren, maar vooral onze inzet 

voor de bescherming van het milieu te tonen. Ik vind het initiatief symbolisch maar 

origineel en het maakt onze burgers bewuster ten aanzien van de problematiek! 

  

Daarom zou ik willen weten of het College ingegaan is op dit verzoek. 

  

Zo ja, wat zal er dan georganiseerd worden? Wordt de verlichting van onze openbare 

gebouwen - of een aantal ervan - in de nacht van 12 oktober gedoofd?  Zal er in dit 

verband een uitnodiging tot de Vorstenaren worden gericht om ze te sensibiliseren voor 

de actie wanneer de gebouwen niet verlicht zullen zijn, via een wandeling, observatie 

van de sterren, ...? 

  

Werd er een uitnodiging verstuurd naar de bedrijven op ons grondgebied om deel te 

nemen aan de actie? En/of naar de handelaren?  

  

Als ervoor gekozen werd om niet deel te nemen aan het evenement, wat zijn dan de 

redenen? 

 

Dank voor uw antwoorden. 

 

Laurent Hacken 

Fractieleider cdH 

 

Mevrouw Van den Bosch antwoordt:: 

Er zijn activiteiten gepland op de Lainésquare en een wandeling in de ‘duisternis’ in het 

Dudenpark. 

 


